
                                                                         ПО-81/ 26.09.24г. 
 
 

ПИТАНЕ 
 

от МИГЛЕНА ПРОЙНОВА – общински съветник, 
от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 26.09.2024 г. 
 
 
 Уважаеми господин председател, госпожо кмет, колеги, 
 Въпросът ми е свързан с управлението на институти за култура в община Габрово.  
 На първо място, Дом на културата „Емануил Манолов“. На питане от месец юни относно 
заплатата на бъдещият ръководител на Дома, и относно персонала, който към оня момент е в 
състав от четирима души ми отговаряте, че съвсем наскоро ще бъде проведен конкурс за избор 
на ръководител на Дома на културата и той ще назначи своя екип. От провеждането на 
конкурса и обявяването на решението на комисията изминаха повече от два месеца. Домът на 
културата все още не работи след приключването на ремонтните дейности още през февруари 
тази година, освен че там са настанени някои творчески формации и администрацията на 
Драматичния театър, за което имам сведения. Въпросът ми е подписан ли е вече договор за 
назначаване на ръководител на Дома на културата и какви са причините за забавянето на 
назначаване и на друг персонал, за да може домът да формира и приходи в бюджета на Община 
Габрово, тъй като вече сме към края и на бюджетната година? 
 На второ място, Дом на хумора и сатирата. На мое питане от 07 март 2024 г. ми 
отговаряте, че информацията, която искам, е от класифициран характер, и не може да ми бъде 
предоставена. Въпросът ми беше относно извършена проверка от Инспектората на 
Министерството на културата и съответно изпратен констативен протокол за провеждането на 
конкурса за назначаване на директор на ДХС и направени препоръки относно заемащия тази 
длъжност в този констативен протокол. Вече на всички ни е известно, че се е провел нов 
конкурс за избор на директор на ДХС, което пък потвърждава моята информация, че е имало 
някакъв проблем за проведения предишен конкурс.  
 Поради големия интерес в местната общност от журналисти Ви питам: защо се бави 
обявяването на резултатите от последния конкурс за избор на директор, какви са причините за 
да бавите назначаването на единствения кандидат, представил се успешно на конкурса? 
 Това е първият ми въпрос. 
 Вторият ми въпрос се отнася до ангажиментите, които вие г-жо Христова поехте към 
групата на БСП за България към бюджета за 2024 година. Тогава след направените няколко 
срещи при Вас, Вие поехте ангажименти и някои от предложенията на нашата група бяха 
залегнати в общинския бюджет и трябва да бъдат според нас финансирани и изпълнени. Тъй 
като предстои приключването на тази бюджетна година, наближава гледането на новия 
бюджет и неговото обсъждане, ние от името на цялата група ви питаме докъде е стигнало 
изпълнението на ангажиментите, които поехте въз основа на направените предложения към 
бюджет 2024 г. от групата на БСП за България? 
 Благодаря. 
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                                                                                                                  ПО-81/ 31.10.24г. 
ДО   
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО      

 

ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ ОТ МИГЛЕНА ПРОЙНОВА – общински съветник, 
от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 26.09.2024 г. 
 

УВАЖАЕМА ГОСПОЖО ПРОЙНОВА, 

 По поставените въпроси на Ваше питане с вх. №  ПО-81/26.09.2024 г. Ви информираме 
следното: 

Въпрос 1: Въпросът ми е свързан с управлението на институти за култура в община 
Габрово.  

 На първо място, Дом на културата „Емануил Манолов“. На питане от месец юни 
относно заплатата на бъдещият ръководител на Дома, и относно персонала, който към оня 
момент е в състав от четирима души ми отговаряте, че съвсем наскоро ще бъде проведен конкурс 
за избор на ръководител на Дома на културата и той ще назначи своя екип. От провеждането на 
конкурса и обявяването на решението на комисията изминаха повече от два месеца. Домът на 
културата все още не работи след приключването на ремонтните дейности още през февруари 
тази година, освен че там са настанени някои творчески формации и администрацията на 
Драматичния театър, за което имам сведения. Въпросът ми е подписан ли е вече договор за 
назначаване на ръководител на Дома на културата и какви са причините за забавянето на 
назначаване и на друг персонал, за да може домът да формира и приходи в бюджета на Община 
Габрово, тъй като вече сме към края и на бюджетната година? 

 На второ място, Дом на хумора и сатирата. На мое питане от 07 март 2024 г. ми 
отговаряте, че информацията, която искам, е от класифициран характер, и не може да ми бъде 
предоставена. Въпросът ми беше относно извършена проверка от Инспектората на 
Министерството на културата и съответно изпратен констативен протокол за провеждането на 
конкурса за назначаване на директор на ДХС и направени препоръки относно заемащия тази 
длъжност в този констативен протокол. Вече на всички ни е известно, че се е провел нов конкурс 
за избор на директор на ДХС, което пък потвърждава моята информация, че е имало някакъв 
проблем за проведения предишен конкурс.  

 Поради големия интерес в местната общност от журналисти Ви питам: защо се 
бави обявяването на резултатите от последния конкурс за избор на директор, какви са причините 
за да бавите назначаването на единствения кандидат, представил се успешно на конкурса? 
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Отговор:  
На 01.10.2024 г., след проведена процедура, на длъжността директор на Дом на културата 

„Емануил Манолов“ е назначен г-н Йордан Белев. Предстои утвърждаване на ново длъжностно 
разписание в съответствие с планираните дейности.  

Конкурсът за длъжността директор на Музей „Дом на хумора и сатирата“ – Габрово е 
прекратен със заповед № 2208/18.10.2024 г. на кмета на община Габрово. 

 
Въпрос 2: Вторият ми въпрос се отнася до ангажиментите, които вие г-жо Христова 

поехте към групата на БСП за България към бюджета за 2024 година. Тогава след направените 
няколко срещи при Вас, Вие поехте ангажименти и някои от предложенията на нашата група 
бяха залегнати в общинския бюджет и трябва да бъдат според нас финансирани и изпълнени. Тъй 
като предстои приключването на тази бюджетна година, наближава гледането на новия бюджет и 
неговото обсъждане, ние от името на цялата група ви питаме докъде е стигнало изпълнението на 
ангажиментите, които поехте въз основа на направените предложения към бюджет 2024 г. от 
групата на БСП за България. 

 Отговор:  
 - Относно текущ ремонт на общинска инфраструктура (улична и пътна мрежа и 

съоръженията към нея) на територията на Община Габрово, конкретно за улиците, 

предложени от Вас e изпълнен както следва: 
- улица „Единство“, квартал „Лисец“ - извършено частично изкърпване на най-

компрометираните участъци на настилките на улици в квартал Лисец; 
- улица „Тотю Иванов“ – извършено е възстановяване на бетонови бродюри и ремонт на 

пропаднал участък. Възстановена е тротоарната настилка в зоната на покритото дере; 
- улица 2, квартал „Негенци“ – възложени са строително-ремонтни дейности, които ще 

бъдат изпълнени до края на 2024; 
- участъци от улици „Илевска“, „Калиакра“ и ул.“Лом“ – възложени са строително-

ремонтни дейности, които ще бъдат изпълнени до края на 2024; 
            - Относно ремонт и оборудване на детска площадка в квартал „Лисец“:  
            Сключен е договор за доставка и монтаж на комбинирано детско съоръжение, като 
дейностите ще бъдат изпълнени до края на месец ноември. Оградата се изработва в момента от 
ОП "Благоустрояване". 
            - Относно повишаването на заплатите на кметовете на кметства: от 100 до 200 

жители на кметство – 1650 лева; от 200 до 300 жители на кметство – 1800 лева; над 300 

жители на кметство – 2000 лева: 
С Решение № 13 от 07.02.2024 год. на Общински съвет е определено основното месечно 

трудово възнаграждение, считано от 01.04.2024 г., на кметовете на кметства да бъде 1 800 лв. С 
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решение № 61 25.04.2024 год. на Общински съвет е определено основното месечно трудово 
възнаграждение, считано от 01.01.2024 г. на кметовете на кметства да бъде 1 840 лв. 
            - Относно промяна в правилата за реда и условията за отпускане на финансова помощ за 

новородено или осиновено дете на територията на община Габрово, касаеща промяна в член 9:  

Било: „Размерът на еднократната финансова помощ за всяко новородено или осиновено 
дете се определя с Решението за приемане бюджета на Община Габрово и е в размер не по-малко 
от 200 (двеста) лева.“ 

Става: Размерът на еднократната финансова помощ за всяко новородено или осиновено 
дете се определя с Решението за приемане бюджета на Община Габрово и е в размер не по-малко 
от 500 (петстотин) лева. 

С приемане бюджета на Община Габрово от Общински съвет с Решение № 15 от 
19.02.2024 г. в т. 13.3 , за програмата за отпускане на еднократна финансова помощ са 
предвидени средства в размер на 500 лв. за новородени и осиновени деца – до 110 000 лв. общ 
бюджет. 
            - Относно залагане на целеви средства, 20 000 лева, във връзка с предложението за 

приемане на нова Наредба за отпускане на стипендии на студенти от община Габрово, учащи в 

редовна форма на обучение и в специалности, необходими за бъдещото функциониране на 

публичните услуги в общината:  
  В бюджета на Община Габрово са заложени 20 000 лв. за подобни инициативи. В 

Общинска администрация има сформирана работна група за изготвяне на правила, който ще Ви 
бъдат представени.  
 

 

С уважение,        / П / 
 
МАРИЯ ЙОЗОВА 
За кмет на Община Габрово 

(съгласно заповед №  2210/18.10.2024 г. 
на кмета на Община Габрово) 

 
 
 


